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Bergenvaart en Grote Beverdijkvaart  -  Waterbeheersing

De Bergenvaart in Veurne is gecatalogeerd als een bevaarbare waterloop, maar dat is 
compleet achterhaald, aangezien er al lang geen scheepvaart meer op is. Er is 
ondertussen een slibkolom van 1,2m gevormd en er rest een waterkolom van amper 25 
cm. De sliblaag zou veroorzaker zijn van wateroverlast in Houtem. 

Doordat de vaart gecatalogeerd is als bevaarbare waterloop, is het Waterwegen en 
Zeekanaal NV die de beheerder is en die bijgevolg financiering ontvangt voor het 
bevaarbaar houden, concreet het ruimen en afvoeren van het slib.

De Grote Beverdijkvaart in Nieuwpoort is dan weer een waterloop van eerste categorie, 
en wordt dus beheerd door VMM (Vlaamse Milieumaatschappij). Er ligt al heel wat jaren 
26,5 ha grond klaar om deze waterloop te verbreden, om meer buffervolume te creëren. 
De grond werd voorzien via een vroegere ruilverkaveling, er zijn drie bruggen aanwezig 
die al de juiste breedte hebben. 

Die verbreding komt er maar niet. Dit zorgt voor wateroverlast in het zuiden als niet mag 
bemaald worden op het Lokanaal. 

1. Wat de Bergenvaart betreft.

a) Waarom blijft de Bergenvaart gecatalogeerd als bevaarbare waterloop?

b) Welke beheerswerken werden hier de voorbije decennia uitgevoerd?

c) Zal de Bergenvaart geruimd worden in functie van de waterhuishouding? Is 
hiervoor in een timing en in een budget voorzien?

2. Wat de Grote Beverdijkvaart betreft.

a) Waarom is de verbreding er nooit gekomen?

b) Welke toekomstplannen zijn er?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Ben Weyts (1222), Joke Schauvliege (704)



JOKE SCHAUVLIEGE 
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 704 van 2 juni 2016
van BART CARON

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door de heer Ben Weyts, Vlaams 
minister van Mobiliteit, Openbare Werken, Vlaamse Rand, Toerisme en Dierenwelzijn.


